
In de gemeente Soest ligt vlak bij het station (onder aan de Soester Eng) de laatste openbare "Niet 
Automatisch Bewaakte Overweg" in de provincie Utrecht. Dit is een voetgangersoversteekplaats die 
een belangrijke plaats inneemt in het Wandelnet in de regio. Op basis van de wetgeving moeten in 
2024 alle NABO's zijn gesloten (of vervangen door een bewaakte overweg) dus de tijd dringt. Wij 
hebben de volgende vragen: 

1. Is de provincie met de gemeente Soest en de betrokken belangenbehartigers in gesprek om 
te zoeken naar een betaalbaar en veilig alternatief voor deze oversteekplaats. Waarbij niet 
de ene (als onveilig geziene) oversteekplaats wordt vervangen door een andere 
oversteekplaats die door de menging van voetgangers met het overig verkeer mogelijk niet 
veiliger is. 

2. Zo nee, is de provincie dan bereid om met de gemeente en de belangenbehartigers in 
gesprek te gaan en samen (met ProRail) te zoeken naar een goede en betaalbare oplossing 

3. Zo ja, wat is dan de status van dit gesprek en wat is de verwachting van de provincie t.a.v. de 
uitkomst van dit gesprek.   

 


